

《单词百科:pressurized是什么意思?pressurized怎么发音?pressurized的解释和用法》

英语单词pressurized是什么意思?pressurized怎么读?pressurized怎么发音?简答网为您整理了pressurized的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



pressurized怎么读

pressurized的读音: ['pre ra zd]

pressurized的意思

- 1、adj. 增压的; 加压的;
- 2、v. 增压 (pressurize的过去式和过去分词);

pressurized的相关词组

- 1、pressurized water reactor 压水式反应堆;
- 2、pressurized cabin 加压驾驶舱, 密封驾驶室;

pressurized的双语例句

- 1、Certain types of foods are also dispensed in pressurized canisters.

某些种类的食物也可以装入密封的金属罐里。

- 2、She was pressurized into accepting the job.

她被迫接受了这份工作。

- 3、The term "externally pressurized bearings" is therefore to be preferred.

因此用“外生压轴承”一词更佳。

- 4、Fig . 4.16 shows an example of a pressurized bearing installed at Liverpool docks.

图4.16示出利物浦船坞装用的静压轴承例子。

- 5、Supplementary oxygen is rarely needed in pressurized aircraft.

密封的飞机内很少需要补充氧气。

- 6、The lignite pressurized gasified furnace has a severe impact on the environment.

褐煤加压气化炉对环境有重大影响。

- 7、At max boost, the Garrett turbochargers produce 21 psi of pressurized air.

在最大提升, 生产的盖瑞特涡轮增压器21防扩散加压的空气。

- 8、Do not place the battery in a microwave oven or pressurized container.

禁止将电池置入微波炉或压力容器中!

- 9、They have pressurized the farmers into producing more milk.

他们对农民施加压力,使他们增产牛奶。

- 10、The bomb can be pressurized rapidly.

这个燃速仪可快速加压.

11、The pressurized central systems are considered less expensive to operate.

那种加压中心系统管理费用较少.

12、An executive who was pressurized By a heavy workload.

一位承担过重工作压力的行政人员.

13、Ability to work in a structured way in a frequently pressurized environment.

能够在经常性的压力情境中有效工作.

14、Not far away were other geothermal wellheads, their natural pressurized steam deflected into huge insulated pipes.

不远处是另几口地热井, 它们的天然加压蒸汽输进了巨大的绝热管道.

15、Do not be pressurized into making your decision immediately.

不要迫于压力马上做出决定.

以上是简答网为您整理的pressurized怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/pressurized>